
P r o t o k ó ł  Nr BRM.0012.1.6.2020 
posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji  

Rady Miejskiej w Olecku 

odbytego w dniu 17 lipca 2020 r. 
 

 

Na stan 8 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 7 – lista obecności   

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor. 

 

Protokołowała pracownik biurowy Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego 

w Olecku – Sylwia Barszczewska. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

 Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch, 

 Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin,  

 Radny Rady Miejskiej– Grzegorz Kłoczko, 

 Radny Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska, 

 Radny Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska, 

 Koordynator Strategii – Zbigniew De-Mezer, 

 Lokalna prasa – Zbigniew Malinowski. 

 

Przewodniczący Komisji –  Anna Kaczor 

przywitała wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawiła proponowany 

porządek posiedzenia: 

 

1. Omówienie uwag do projektu „Strategia rozwoju oświaty Gminy Olecko na lata 2020-

2025”. 

2. Sprawy wniesione. 

3. Wnioski Komisji.  

 

Komisja przez aklamację przyjęła powyższy porządek posiedzenia. 

 

 

Do punktu  1 -  Omówienie uwag do projektu „Strategia rozwoju oświaty Gminy Olecko 

na lata 2020-2025”. 

Radny Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko   

przedstawił własne wnioski i uwagi dotyczące Strategii oświaty Gminy Olecko na lata  

2020-2025 – w załączeniu do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji –  Anna Kaczor 

zapytała czy nad strategią nadal ma pracować cały zespół. 

 

Radny Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko   

odpowiedział, że Burmistrz wydał zarządzenie powołując zespół do opracowania strategii. 

Jego zdaniem, jeżeli taki zespół został powołany to należałoby z tego skorzystać. Mogłyby  



to być np. wybrane bądź chętne osoby z grupy. Kierował pytanie do Burmistrza w tej sprawie 

i otrzymał odpowiedź, że zespół istnieje i nie zostanie rozwiązany do momentu finalizacji 

strategii. 

 

Radny Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

uważa, że w części metodologicznej strategii brakuje opisów tabel i diagramów. 

 

Przewodniczący Komisji –  Anna Kaczor 

powiedziała, że brakuje w strategii zaplanowanego działania, określenia wskaźników i źródeł 

finansowania. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zapytał koordynatora jak będzie dalej wyglądać praca jeżeli chodzi o strategię. 

 

Koordynator Strategii – Zbigniew De-Mezer 

zapytał radnych czy nadal chcą aby kontynuował pracę. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

odpowiedział, że tak. 

Przewodniczący Komisji –  Anna Kaczor 

uważa, że zespół wykonał swoją pracę i teraz do koordynatora należy aby  

tą strategię poprawić.  

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada  

odpowiedział, że ustalono na wcześniejszej komisji, iż przedstawią dla koordynatora swoje 

oczekiwania. Koordynator następnie powinien określić czy będzie w stanie sam nanieść 

poprawki, jeżeli tak, to aby przedstawił poprawioną strategię dla Komisji Oświaty przed 

stawianiem uchwały na sesji.  

 

Radny Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko   

zaproponował aby do zespołu została skierowana informacja z prośbą o  wyrażenie swoich 

uwag. Następnie koordynator powinien przygotować projekt zgodnie z harmonogramem  

i przedstawić go zespołowi do ostatecznej akceptacji.  

Odnosząc się do wcześniejszej wypowiedzi pani Przewodniczącej, uważa, że wskaźniki 

powinny funkcjonować w strategii jako podstawa do dalszego monitorowania.  

 

Przewodniczący Komisji –  Anna Kaczor 

powiedziała, że teraz należałoby wysłać do wszystkich członków zespołu dokument w takiej 

formie w jakiej powstał z prośbą o przedstawienie ewentualnych uwag. 

 

Radny Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko   

odpowiedział, iż uważa, że w taki sposób należałoby postąpić. 

 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

powiedziała, że intencja powstania strategii została zgłoszona przez radnych w momencie 

rozmów związanych ze szkołą w Kijewie. Burmistrz podjął się zorganizowania tego procesu 

ale jego intencją przy tworzeniu strategii było łączenie jak najszerszej ilości osób, które były 

zainteresowane tym tematem. W związku z tym powstały zespoły i cała grupa która została 

zebrana to osoby, które wykazały zainteresowanie pracą nad powstaniem strategii. Nie 



chciałaby aby wkład dyrektorów szkół, nauczycieli i wychowawców został pominięty. 

Uważa, że oni również mogliby wnieść swoje uwagi i jeszcze nad strategią popracować.  

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zapytał czy strategia która została przedstawiona radnym jest po opinii wszystkich członków 

zespołu.  

 

Koordynator Strategii – Zbigniew De-Mezer 

odpowiedział, że zarówno komisja oświaty nie wniosła swoich uwag na etapie powstawania 

dokumentu jak również okres pandemii uniemożliwił zwołanie zespołu. Dlatego projekt 

strategii został zamieszczony na stronie z prośbą o ewentualne wnoszenie uwag. Wpłynęły 

uwagi tylko od jednego podmiotu.  

 

Radny Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poprosiła o odczytanie Przewodniczącą Komisji paragrafu 6 z umowy zawartej  

z koordynatorem strategii. 

 

Przewodniczący Komisji –  Anna Kaczor 

odczytała paragraf. 

 

Radny Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy w związku z tym po raz kolejny zespół ma pracować czy zostanie mu 

przedstawiona strategia po poprawkach. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zapytał czy informacja o wnoszeniu uwag została wysłana radnym. 

 

Przewodniczący Komisji –  Anna Kaczor 

odpowiedziała, że taka informacja nie była wysyłana. Była tylko w formie konsultacji 

społecznej.  

 

Członek Komisji – Jarosław Bagieński 

zwrócił się z pytaniem do koordynatora strategii czy sam chce doprecyzować dokument czy 

potrzebuje do tego zespołu.  

 

Koordynator Strategii – Zbigniew De-Mezer 

odpowiedział, że strategia polega na tym, że jest to praca zespołowa, więc jeżeli zespół 

zgodziłby się popracować to z przyjemnością z nim popracuje. Powiedział, że nie wyobraża 

sobie aby tylko jego przemyślenia zostały zawarte w poprawionej strategii.  

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zaproponował aby członkom komisji przekazać strategię w takiej formie w jakiej powstała  

by mogli się do niej odnieść. Następnie np. drogą mailową dostarczyć dla koordynatora swoje 

uwagi, spotkać się i omówić wszystko. Kolejnym krokiem byłoby przygotowanie 

ostatecznego szkicu strategii, który będzie mógł być przedstawiony radnym. 

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada  

powiedział, że strategia powinna być poprawiona zgodnie z uwagami radnych. Zapytał jaki 

czas jest potrzebny do opracowania dokumentu. 

 



Przewodniczący Komisji –  Anna Kaczor 

zapytała czy te uwagi będą kierowane bezpośrednio do pana De-Mezera czy do Wydziału 

Edukacji. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

odpowiedział, że członkowie zespołu powinni przesyłać uwagi do koordynatora. Następnie 

pan De-Mezer zaprezentuje radnym projekt strategii uwzględniając uwagi członków zespołu  

i podda go do akceptacji.  

 

Koordynator Strategii – Zbigniew De-Mezer 

poprosił, aby określić termin członkom zespołu do wnoszenia uwag. Zaproponował pierwsze 

spotkanie zespołu na którym przedstawi zbiorczo uwagi do strategii i wtedy zastanowią się 

wspólnie jak te uwagi realizować. Następnie po uwzględnieniu uwag przystąpi do pracy 

posiłkując się pracami zespołu, ponieważ nie wyobraża sobie aby bez tego dokonać zmiany  

w analizie SWOT. Kolejnym krokiem po zakończeniu pracy z zespołem i wstępnym przyjęciu 

wersji strategii będzie spotkanie z Komisją Oświaty aby raz jeszcze przyjrzała się 

materiałowi. 

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada  

odpowiedział, że przedstawiony harmonogram prac jest jak najbardziej do zaakceptowania.  

 

Przewodniczący Komisji –  Anna Kaczor 

zapytała do kiedy zostaje ustalony termin do wnoszenia uwag. 

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

zwrócił się do Pani Burmistrz z pytaniem jak szybko gotowa strategia jest potrzebna. 

 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

odpowiedziała, że jeżeli radni nie widzą potrzeby pośpiechu to myśli, że Burmistrz też jej  

tu nie widzi. Skoro padły stwierdzenie, że dokument który został do tej pory przygotowany 

nie spełnia oczekiwań to należy pracować tak długo aż te oczekiwania zostaną spełnione. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zaproponował termin do końca lipca na wnoszenie uwag. 

 

Komisja podjęła dyskusję. 

 

Komisja ustaliła, iż uwagi do strategii można wnosić do 14 sierpnia br. a spotkanie zespołu 

odbędzie się 18 sierpnia br. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zapytał kto wyśle informację do członków zespołu. 

 

Koordynator Strategii – Zbigniew De-Mezer 

odpowiedział, że Wydział Edukacji.  

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

 



Do punktu 2 – Sprawy wniesione.  

 

Spraw wniesionych nie było.  

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 3 – Wnioski Komisji.  

 

Wniosków nie zgłaszano.  

 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

 

 

Protokołowała 

Sylwia Barszczewska 

Przewodniczący Komisji 

Anna Kaczor 

 

 


